
Referat af Bestyrelsesmøde d. 24. Februar 2020 

 

Tilstede: Mimi, Per, Steen og Eva 

Afbud: Shirley 

 

1. Vedr eftersyn af ventilatorer på loftet i opgange, vi dropper 
Mimi's kontakt, Steen undersøger hvad det koster at få en 
elektrisk ventilaton der varmestryres til afkøling i rummene. 

2. Der blev talt om mail til ejerforening MThøjgård Jakob, vi 
aftale at mail skulle sendes. 

3. Eva rykker Rene for sedler i opgange. 
4. Vedr. Tilkalkning af varmtvands rør , vi ringer og får et 

tilbud vedr afkalkning.Per ringer til Kruger vedr. Rensning 
af varmeveksler. 

5. Vedr. Led lys i opgange, bliver skiftet senest om 2 år når 
det er lovpligtigt. 

6. Vedr -renter forslag om at fordele beløb i 3 banker 

7. Eva kontakter Benedikte vedr udlejning, da alle ikke står 
på listen. 

8. Eva ringer til Bjarke vedr. Vedtægtsændringer der ikke 
kunne blive tinglyst. 

9. Vi afventer indhegning, indtil vi ved hvor meget de nye 
containere fylder og vi ved heller ikke hvor tit de bliver 
tømt. 

10. Shirley' lamper i badeværelse? 

11. Årsberetning godkendt med få rettelser. 
12. Det er Rene der hælder tabletter i til afkalkning. 
13. Det er stadig et problem at der bliver røget i kælderen. 
14. Forslag til generalforsamling skal vi modtage 1. 

Marts og sende videre. 
15. Ekstra parkeringspladser sættes i bero. 
16. Fjernaflæsning vedr Ista biler ikke nu 

17. Diskussion vedr. Utætte døre, Per vil indhente tilbud på 
evt. Nye døre 



Næste møde er d. 9. Marts 2020 kl. 19.00 hos Per 
 
 

 

Sendt fra min iPad 

 


